
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice, z.s.

7.9.2015

Schůze zahájena v 17:01 hod.

1) Prezence
a) Přítomni : Vlk, Vrána, Mgr. Gracík, Feistmantl, Ing. Mareš, Mgr. Stejskal, Košta, 

Richter, Seifried, Ing. Procházka 
b) Omluveni : Koch

2) Seznámení     s     programem     schůze

3) Odeslaná     pošta

4) Došlá     pošta
a) PVL – oznámení prací na vodním toku
b) ČRS JčÚS Č.B. – zápis č. 6 jednání výboru JčÚS
c) SZIF – vyrozumění o administraci hlášení č.1
d) Mze – Změnové rozhodnutí o poskytnutí dotace
e) faktury
f) p. Rostecký – odvolání k výši trestu

5) Usnesení
a) Projednány a schváleny odměny za práci ve prospěch organizace, úklid kanceláře, mzda 

zaměstnance za měsíce červenec a srpen 2015.
b) Výbor odsouhlasil nefinanční odměnu pro p.Šípa k významnému životnímu jubileu. 
c) Na návrh p. Vlka byl p. Seifried hlasováním (8-0-0) kooptován za člena výboru.
d) Hlasováním (8-0-0) byl p. Seifried ustanoven hospodářem organizace.
e) Výbor schválil návrh hájení revírů po vysazení v lokalitách

 pískovna Slaník
 pískovna Sedlíkovice
 choboty Přeborovice

f) Mgr. Gracík předložil rozvrh běhu kroužků. Stejně jako v minulém školním roce poběží
 kroužek pro začátečníky pod vedením p. Peška ml. a p. Kučery
 kroužek pro začátečníky pod vedením Mgr. Gracíka
 kroužek pro pokročilé se zaměřením na Zlatou Udici pod vedením p. Jungvirta ml.

Z důvodu zvýšeného zájmu je pro prázdniny v příštím roce uvažováno se dvěma turnusy letních 
rybářských táborů
 na Oslově základní
 v Poříčí pro pokročilé  

g) Výbor projednal odvolání p. Rosteckého k výši uděleného trestu, usnesl se na zamítavém 
stanovisku a potvrdil udělený trest v plném rozsahu.

h) Výbor revokoval usnesení z června t.r. ve věci odprodeje pozemků pod Střelou. 

6) Úkoly
a) Urgence změny nájemní smlouvy na kancelář – Vrána

7) Příští     schůze     výboru    5.10. 2015 od 17:00 hod. v kanceláři.

Schůze ukončena v 18:41 hod.
                                                                                                                         zapsal Petr Vrána

schválil Martin Vlk


